

























n remote contral the music playe



连接手机后,手表可以作为手机相机漏空器。 在手机上打开相机后,在手表相机空制页面点 击即可触发手机相机块门。 延迟拍照时间可以设置为0秒、3秒和10秒。

在客户時中可以设置手表的智能相种,最多可以设置3个相种。 在设定时间时,手表将会显示揭种图标并震动。

手表的其他功能中包含静音模式、亮度调节、

English





A: Headset pairing

1. Headset paining. Take the headset out of the wristband host, there will be a power-on prompt, turn on Bluetooth in the phone settings, find the corresponding Bluetooth name "G-Pods" for Bluetooth connection, the TNS headset has been peared before the factor, Crelly the Bluetooth name "G-Pods" is displayed. If the phone is connected in the major that the product has been accessfully connected the major that the product has been accessfully connected.

The TWS headsets have been paired successfully at the factory. When the headsets are removed from the main unit of the bracelet, they will automatically turn on and automatically pair and connect.

automatically peir and connect.

3.If the headset is disconnected from the phone during use or the headset is not connected, the phone needs to be reconnected to Bluetooth. There is a previously connected Bluetooth model in the Bluetooth model me phone settings, please clear if first, and then search for Bluetooth G-Pod s to connect.

B: The middle surface of the headset is a touch surface, which is used to touch control to answer/hang up the phone, control the previous/next song, Al voice assistant.

English

C: Answer and hang up calls

D: Music operation

Double click to pause / play, triple Click to previous / next

Double click to pause I play, triple Click to previous. E. Al voice assistant and call. When the headest is connected to Bluetoch, press and hold the bounh blunk for such card miss to activate the sir of the iphone and the voice assistant of the Android phone. The voice assistant can be used to make calls, query the weather, navigate maps and other functions. Voice activation is only effective when the phone is in the standby interface or the main time interface.

English

English

智能对耳手环 使用说明书 User Guide





王事本由与激活



中文

开/关机方法: 开机: 长按触摸区域进行开机 关机;在其他菜单栏下有关机选项,点击关机 手表客户端下载 扫描下方二维码下载并安装手表客户端 连接手表 打开手机客户端设置个人信息 (切換至「设备」页面、点由「绑定设备」) 在扫描到的设备列表点击你的设备 绑定完成 在其他洗项里面可以通过关于洗项里面的MAC地址来确定你的设备 手表绑定成功后,今后每次打开客户端,手表会自动与手机连接, 在客户端数据页面下拉可以同步数据。

中文

English

09:45





点击心率图标,可以测量当前心率值。 更多详细信息分析以及数据记录可以在客户端













连接手机后,手表可以控制手机音乐



不主定經 事表在你久坐1小时后,会提示你起身走走。 久坐提醒功能可以在客户端中设置开关。

中文



与代表态 位处可以看到耳机光电状态。包含耳机取出、 充电中、充溴电三种状态



A:耳机配对

1. 耳机配对,把耳机从手杯主机里取出来,有开机能示音,在 手机设置型打开庙牙,找到以规的庙牙名称"G-Pods"进行庙 牙连接,出厂前TWSI和L20已经做好对球配约,只是小园在 帮"G-Pods",手机里窗存着到已连接,表示产品已连接成功。 来电时,从手环取出耳机,左耳或右耳连续触摸两下 接听电话,然后再连续触摸两下挂断电话 D:音乐操作

2,出厂时TWS耳机之间已配对成功,从手环主机取出耳机会自动开机并自动能对连接。

30,776(14)由以前以注偿。 3、耳机在使用过程中与手机断开连接或耳机不连接,则需要手机重新连接接进,在手机设置下的磁牙里面有之前连过的盔牙型 号,请先进行清除,然后搜索篮牙"G-Pods"进行连接。

B:耳机中间面为触摸面,用来触摸控制接听/挂断 电话,控制音乐上下曲,AI语音助手。

中文



C:接听/排断来电

E.Ai语音助手及拨打电话 耳机已连接强牙状态下减击四下触膜膨胀部向one手机的sin机 安卓手均的语音的手,可通过语音的手架作拨印电话。宣询天气 与轮地图等功能。激活语色必须在手机处在特机界面或时间主界 面有效。

常见问题与解答

中文

A手表和加压计测量数值出现的编卷是由多种因复决定的,如正 计测量的记在住底过度,并表现雷却仍是在远远的两个主要分 2、此常简介于是如此正经编程的效如加压强编码的通过编码法相连 到估计。如此分析的非常和加压计划的进行调量,由于20 模型式 加压器位分的原理式,加工计划的排产成分的中心分析 位处于是50%。除约加克大流域等50个中部分级分支流动。 直接多些价格。

由于耳机是触摸的, 戴着的有时核会贴着耳朵, 造成触摸不灵敏, 只需拍耳机转个方向即可 Q:为什么不能佩戴手表洗热水澡?

(2.2)打工公介经期期于农加加加州。 水流溢水的温度比较高、合产生很多的水素气。而且水素气是气 相的。其分子半径小、容易从手类的壳体空隙渗进去、当温度 降 下来,再以全面标题结成规则水流,容易造成于表内部线路短路, 级份于表电路板。进而级水手表。 报后手奏地類。 扭而原环季。 《力什人手基地學不可信息推進》 名安華平设置 《加化草甲烯等·被押官"用悬排送的开关。 《加化草甲烯等·被押官"用悬排送的开关。 《加化草甲烯等·被押官"用悬排送的"以下根层",手袭等 无法数论题。 《顺尾草甲瓜等叶沙岩排烧的汉潭,开启物信。 《Q、电路、配度、海阴等"常加油加"之一, 3.177年平将平临时地均加速。

(pt

FCC Warning Statement:

the following measures: on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of television reception, which can be determined by turning the equipment off and installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular instructions, may cause harmful interference to radio communications residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio designed to provide reasonable protection against harmful interference in a frequency energy and, if not installed and used in accordance with the B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- the receiver is connected. Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help

by manufacturer could void your authority to operate this equipment. Caution: Any changes or modifications to this device not explicitly approved

interference that may cause undesired operation. and (2) this device must accept any interference received, including following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, This device complies with part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement.